

Circular No:04/ AY 2026-2027

Date: September 06th, 2026

Dear Parents and Guardians

Subject: School Hours in Alignment with ADEK policies and initiatives

I am grateful for the positive feedback we have received from our **kindergarten car parents**, who expressed their satisfaction with the pick-up time for their little ones in **Pre-KG to KG2**, at 1:00 p.m., and no later than 2:00 p.m., starting on September 7, 2026.

To support families who have registered their Kindergarten students for school bus transportation, we are pleased to offer KG bus students who have siblings in Grades 1–12 the option to **participate in our KG After-Care Supervision Program**. Students enrolled in this program will remain under supervision until the scheduled bus departure time and will then depart school with their older siblings on their designated bus.

Our **school schedules for Grades 1-12 have been adjusted, with the last lesson ending at 2:30 p.m.** to meet our grade-level California Common Core Curriculum Standards and expectations.

Our **buses will depart by 2:45 p.m.** We will open the gates at 3:00 p.m. for car parents or **as soon as all buses have left the premises** to support our car parents.

This change in the school timing accommodates the **subject choices and ADEK mandatory subject credit hours** for K-12 students while aligning with our action plans for **ADEK's mandatory Literacy initiative across K-12, the ASQ-3 for Early Years -5 years, MAP, PISA, TIMSS, and PIRLS assessments, and curriculum expectations in Kindergarten and Grades 3-11** for equitable education and final year diplomas. Parents will be informed when these mandatory assessments will take place.

التاريخ: 06 سبتمبر 2026
أولياء الأمور الكرام،

الموضوع: أوقات الدوام المدرسي بما يتماشى مع سياسات دائرة التعليم والمعرفة

أُسعدنا تفاعلكم الإيجابي ورضاكم عن المواعيد الجديدة لاصطحاب أطفالكم في مرحلة رياض الأطفال. نحن حريصون على توفير كل ما يضمن راحتكم، وننتطلع للبدء بتطبيق توقيت الانصراف الجديد (من الساعة 1:00 وحتى 2:00 ظهراً) اعتباراً من يوم غدٍ، 7 سبتمبر 2026.

دُعماً لأولياء أمور طلابنا في مرحلة الروضة مستخدم الحافلات المدرسية، يسعدنا توفير خيار التسجيل في "برنامج الإشراف والرعاية ما بعد الدوام" (KG After-Care Supervision Program) للأطفال الذين لديهم إخوة في الصفوف (1-12). سيبقى أطفالكم في بيئة آمنة وتحت إشرافنا المباشر حتى موعد تحرك الحافلات، لئلا يمكنكم من المغادرة برفقة إخوتهم الأكبر سناً.

عُدّلت الجداول المدرسية للصفوف من الأول وحتى الثاني عشر، بحيث تنتهي الحصة الأخيرة في تمام الساعة 2:30 ظهراً، وذلك لتلبية التوقعات والمعايير الأكاديمية لمنهاج كاليفورنيا الأساسي المشترك (California Common Core Curriculum) المعتمد في المدرسة.

ستغادر حافلاتنا بحلول الساعة 2:45 ظهراً، وسنفتح البوابات لأولياء الأمور مستخدم السيارات الخاصة في تمام الساعة 3:00 ظهراً، أو بمجرد مغادرة جميع الحافلات الحرم المدرسي وذلك لضمان انسيابية الحركة.

إن هذا التعديل في أوقات الدوام المدرسي يستوعب الخيارات الدراسية والساعات الإلزامية المعتمدة للمواد المقررة من دائرة التعليم والمعرفة (ADEK) لجميع المراحل (K-12). كما يتماشى مع خططنا التشغيلية لدعم مبادرة القراءة والكتابة الإلزامية من الدائرة، واستحقاقات التقييمات الدولية والوطنية مثل: استبيان مراحل النمو والتطور (ASQ-3) لمرحلة الطفولة المبكرة (حتى 5 سنوات)، واختبارات (MAP، PISA، TIMSS، PIRLS)، بالإضافة إلى تلبية المتطلبات الأكاديمية في رياض الأطفال والصفوف الأخرى لضمان تكافؤ الفرص التعليمية ومتطلبات التخرج. وسيتم إعلامكم مسبقاً بمواعيد انعقاد هذه التقييمات الإلزامية.

The additional time allocated in lessons will enhance our students' academic progress and development, providing necessary support in subjects where they need extra help to meet their credit requirements.

In the kindergarten and elementary grades (1-2), we aim to minimize homework load, and teachers will focus on assisting students with their homework to ensure it remains manageable after school, so that parents will have the requested family time.

For middle and high school students, additional support will also be available after school, allowing them to enroll in additional Advanced Placement subjects from the US College Board, International certification courses in French and German, as well as support in Islamic and Arabic, while chess and ADEK team sports will also be accommodated.

Our school is dedicated to **complying with ADEK regulations** while preparing students for college and university readiness. **98% of our graduates have been accepted at universities** locally, with some receiving scholarships from the UAE government and opportunities to study abroad.

We take pride in addressing our K-12 students' well-being through well-being programs and campaigns across the school, and our action plans are supported by ADEK and government regulations, administered by well-qualified senior leaders, heads of departments, coordinators, teachers, support staff, and counsellors.

We value your trust in our school and appreciate your ongoing collaboration and support for our decisions aimed at improving learning opportunities for your children.

Thank you for your commitment to these efforts.

Yours sincerely,

Dr. Antoinette Brown
Principal Director

سُيُسهَم الوقت الإضافي المخصص للحصص الدراسية في تعزيز التقدم والتطور الأكاديمي لطلابنا، مما يتيح تقديم الدعم اللازم في المواد التي يحتاجون فيها إلى مساعدة إضافية لتلبية متطلبات الساعات المعتمدة.

وفيما يخص طلاب رياض الأطفال والصفوف الابتدائية الأولى (الأول والثاني)، فإننا نهدف إلى تقليل عبء الواجبات المنزلية؛ حيث سيركز المعلمون على مساعدة الطلاب في إنجاز مهامهم داخل المدرسة لضمان بقائهم في حدود المعقول، مما يتيح لكم كأولياء أمور قضاء وقت عائلي ممتع مع أبنائكم بعد الدوام بناءً على طلبكم.

أما بالنسبة لطلاب المرحلتين المتوسطة والثانوية، فسيُتوفر لهم دعم إضافي بعد الدوام المدرسي، مما يتيح لهم التسجيل في مواد تحديد المستوى المتقدم (AP) المعتمدة من مجلس الكلية الأمريكي (US College Board)، ودورات الشهادات الدولية في اللغتين الفرنسية والألمانية، إلى جانب الدعم الإضافي في مواد التربية الإسلامية واللغة العربية. كما سيتم إدراج الأنشطة اللا منهجية مثل الشطرنج والفرق الرياضية التابعة لدائرة التعليم والمعرفة خلال هذا الوقت.

نؤكد التزام مدرستنا بلوائح دائرة التعليم والمعرفة، مع سعيها الدائم لإعداد طلابنا للحياة الجامعية. ونفخر بقبول 98% من خريجينا في الجامعات المحلية، فيما نال عدد منهم منحة دراسية من حكومة دولة الإمارات، وحظي آخرون بفرص واعدة للدراسة في الخارج.

كما نعتز باهتمامنا بالصحة النفسية والبدنية لطلابنا في جميع المراحل من خلال برامج وحملات مخصصة في المدرسة. تُدعم خططنا في هذا المجال بلوائح دائرة التعليم والمعرفة والجهات الحكومية، التي يديرها قادة أكاديميون، ورؤساء أقسام، ومنسقون، ومعلمون، وموظفو دعم، ومرشدون مؤهلون تأهيلاً عالياً.

نقدّر ثقتكم بمدرستنا، ونثمن تعاونكم ودعمكم لقراراتنا التي تهدف إلى تحسين فرص التعلم لأبنائكم.

شكراً لكونكم شركاءنا في النجاح.

تفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

د. أنطوانيت براون
مديرة المدرسة



